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Fotó: Fábián Évi
  Nagysikerû koncerttel búcsúzott a közönségtõl a TNT a Kisstadionban, és a tagok
szólóban folytatják pályafutásukat.  

 Fotó: Fábián Évi
  Nagysikerû koncerttel búcsúzott a közönségtõl a TNT a Kisstadionban, és a tagok szólóban
folytatják pályafutásukat. Közülük Ákos jött most el a Vendégszobába, ahol beszámolt további
terveirõl, sõt, még bocsánatot is kért egy rajongótól.

  "Az utolsó koncert volt a hab a tortán"

  Sziasztok! Ákos vagyok, sajnos Inti nem tudott eljönni. Várom a kérdéseket!

  Hogy sikerült a búcsúkoncert? (A--ish)

  - Köszönöm kérdésedet, életünk egyik legnagyobb élménye volt. Több mint 13 ezren voltunk,
és fantasztikus hangulatú volt. 

  Voltam a koncerten! Király volt! Ákos említetted hogy még találkozhatunk Veletek. Van rá
lehetõség, hogy újra összeálljatok? (Kebelkiralyno)

  - Örülök, hogy ott voltál a koncerten. Ahogy az elõzõekben nyilatkoztunk, ez volt az utolsó
TNT-buli, a jövõben már csak saját produkcióval lépünk külön-külön színpadra. 

  Milyen zenei elképzeléseid vannak a jövõt illetõen? Marad a megszokott TNT stílus, vagy
valami másban gondolkodsz esetleg? (Andzsin_szan)

  - A szólóalbum anyagában hasonló stílusjegyek lesznek felfedezhetõek, a lírai és
érzelemvilággal nem szakítok, talán szövegekben és hangszerelésben lesz egy kicsit
komolyabb, és lesz felfedezhetõ némi változás. De zenérõl nagyon nehéz beszélni, azt hallgatni
kell. 

 1 / 4



TNT:

Írta: origo
2005. október 03. hétfő - Módosítás: 2005. október 03. hétfő

  Most, hogy mint TNT hivatalosan már nem léteztek, visszavonultok egy nagyobb pihenõt
tartani, vagy egybõl szeretnétek valami újjal elõállni? (tubijee)

  - Pontosan, egy kis pihenõ következik, a feltöltõdés idõszaka.

  A kisiskolásoktól kezdve az idõsebb korosztályig mindenki képviseltette magát a
koncertjeiteken. Gondoltátok volna, hogy ekkora tömeget megmozgat a zenétek? Célotok volt
ez? (tubijee)

  - Már ez idáig is jóformán csak jó tapasztalataink voltak a tömegeket illetõen, hiszen kétszer
sikerült már megtölteni a Kisstadiont, de ez az utolsó volt a hab a tortán, és természetes, hogy
ez volt a célunk. Minden zenekar azért dolgozik, hogy minél nagyobb közönség elõtt léphessen
színpadra.

  Mit gondolsz, külön-külön is érhettek el olyan nagy sikert, mint együtt? (tubijee)

  - Természetesen mi ebben bízunk, ezért dolgozunk a jövõben is, hogy hasonló sikereket
érjünk el.

  Szerintetek Ti igényes zenét játszotok? (Balazs--)

  - Kinek mi az igényes? Én úgy gondolom, hogy a mi mûfajunkon belül sikerült értéket
párosítani a produkcióhoz, egyszóval: igen. :)

  Szerinted élõben Neked lesz nagyobb sikered vagy Intinek? (Kebelkiralyno)

  - No comment. :)

  Eddig mindhárom Kisstadionos koncerteteken ott voltam. Nagyon sajnálom, hogy több ilyen
nem lesz, mint ahogy párom mondta, sajnálja, hogy nem lát így többet "csápolni" engem.
Tervezitek, hogy kiadjátok a búcsúkoncertet DVD-n? Ez egy szép búcsúajándék lenne! Mi
szeretnénk! (tubijee)

  - Még a koncertrõl az jut eszembe, hogy minden tökéletes volt. Egy számomra érthetetlen
dolog történt, ami a mai napig bánt: amikor a hosszú záró beszéd után a virágot, melyet az
egyik rajongó dobott fel, és nekem sikerült elkapni, talán a meghatódottságom vagy zavarom
pótcselekvéseként, visszadobtam a közönségbe. Utólag is szeretnék bocsánatot kérni ettõl a
rajongótól, higgye el, nem szándékos volt, és kérem, aki ezek után ezt a virágot elkapta, küldje
el "hozzák vissza virágom" jeligére. :) Egyébként külön DVD-film errõl a búcsúkoncertrõl nem
jelenik meg, viszont annyit elárulhatok, készülünk egy nagyon szép kiadvánnyal, ami
hamarosan kapható lesz rengeteg koncerten készült fényképpel és TNT-sztorikkal.

  

  "Ezért érdemes volt megszületni"
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  Már bocs, de ha nekem egy ilyen koncerttel kellene búcsúznom a közönségtõl (teltház stb.),
akkor igencsak elgondolkodnék, érdemes-e abbahagyni a közös zenélést? Szerinted? (cool)

  - Valóban nagyszerû érzés volt látni, hogy ilyen sokan szeretnek bennünket, és hogy eljöttek
elbúcsúzni, de a döntésünk egyik legjelentõsebb érve pontosan az volt, hogy a csúcson
szeretnénk lezárni ezt a korszakot, és új kihívások elé nézni.

  Azt nem értem, hogy ami jól mûködik, azt miért kell abbahagyni. Tessék újrakezdeni!
(Kebelkiralyno)

  :-)

  16 éves voltam, amikor az elsõ számaitokra buliztunk a barátnõimmel (Titkos üzenet,
Rendõrnõ). Szuper volt újra hallani a koncerten egy új feldolgozásban! Kinek az ötlete volt?
(tubijee)

  - Ez egy közös ötlet volt a zenekarral, s mi is úgy éreztük, hogy nagy sikert aratott a közönség
soraiban.

  Hány éves korban írtad az elsõ dalt? (pianao)

  - Amikor 8 évesen megkaptam az elsõ zongorámat, még szolfézsra sem írattak be szüleim, de
otthon már "komoly" szerzeményekkel szórakoztattam a családot. Az elsõ TNT-dal pedig 12
évvel ezelõtt született. Ez a Fogd a kezem címû dal.

  Gondoltad volna tizenévesen, hogy ismert leszel, és ennyi ember fog szeretni? (pianao)

  - Visszagondolva, szinte egész gyerekkorom errõl szólt, erre készültem, álmodni és remélni
mertem, és végül ez megvalósult. Ezért érdemes volt megszületni.

  Felkészültél arra, hogy a fellépéseid alkalmával a közönség a TNT dalokat követeli?
(KISILUSKA)

  - Nem hogy csak felkészültem erre, hanem biztos vagyok abban, hogy a számomra
legkedvesebb most már ex-TNT dalok ott lesznek a koncertjeim repertoárjában. 

  A zenekarból ki az, aki esetleg a szóló albumodon is zenél? (KISILUSKA)

  - Nagy valószínûség szerint a mostani zenekar fog kísérni a szólókoncertjeimen, és dolgozni a
stúdióban is.

  Lehetséges, hogy a jövõben Erõs Attilával közösen zenéljetek? (_Szelavi_)

  - Erõs Attilával nagyon régen találkoztam, talán pár évvel ezelõtt. Azt el tudom képzelni, hogy
esetleg a jövõben remixet készít valamelyik dalomra.
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  Lenne egy indiszkrét kérdésem, remélem, nem bántódsz meg rajta, csak a kezdetektõl
érdekel. Direkt nincs hajad, vagy nem Te alakítottad így? (Kebelkiralyno)

  - Egyáltalán nem sértesz meg kérdéseddel. Már 17 évesen kezdtem elveszíteni becses
hajkoronámat, aztán 21 éves koromban már Lenin-frizurával rendelkeztem. Így hozta az élet, én
szeretem, nincs vele sok gond.

  Milyen zenei stílusok voltak rád hatással életed folyamán, milyen zenéket hallgatsz szívesen?
(Andzsin_szan)

  - A magyar elõadók voltak a kedvenceim (például R-Go, Step, stb.), és talán ugyanezek a
stílusok is voltak késõbb hatással rám dalszerzõi pályám során.

  Ha nem lettél volna sikeres, mint zenész, szerinted most mit csinálnál, mivel foglalkoznál?
(tubijee)

  - Erre a kérdésre nem tudok válaszolni. Azt gondolom, nem tudok mást elképzelni.

  Köszönöm a sok aranyos kérdést, remélem, hogy mihamarabb újra találkozhatunk, addig is a
nap süssön rátok fényesen!
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